
Dagsorden   bestyrelsesmøde   mandag   den   7.   november   2016   kl   19.00   i   fælleshuset 
Tilstede:   Inger,   Michael,   Dorte,   John,   Elsebeth,   Beth   og   Christina   (ref)   Afbud   Søren   og   Mette. 
 

1) Asfalt.   forslag   om   at   vi   får   lagt   så   meget   asfalt   som   vi   har   penge   til,   nu   den   store 
udlægger   skal   ud.   Forlængelse   af   Nøddegangen   nord/øst   og   videre.John,   Dorte   og 
Per   regner   på   m2.   På   baggrund   af   rundgang(Dorte,   John,   Michael)   udarbejdes 
asfaltplan   for   hele   Hf.   Birkevang.        Asfalt:   de   steder   der   skal   nyt   asfalt,   skal   rabatten 
ryddes   efter   bestyrelsens   anvisninger.   Bestyrelsen   går   rundt   til   de   berørte   parceller   når 
tiden   nærmere   sig.   På   denne   måde   sikrer   vi   også   den   korrekte   vejbredde,   så 
brandbiler   mm   kan   komme   rundt. 

 
2) Manglende   TV   signal   i   nr.   58   og   59.   Forslag:   bestyrelsen   (Dorte/John)   henvender   sig   til 

de   berørte   og   sikrer   sig   at   fejlen   ikke   hidrører   “boksen”   eller   andre   installationer   den 
enkelte   er   ansvarlig   for.   Derefter   foretages   ny   fejlfinding   da   Radius   har   målt   fejlen   til   at 
være   “i   brønden”   Hvis   fejlen   er   i   brønden   udbedres   den   på   Birkevangs   regning.   Hvis 
graveskade   ifm.   Radius   gravearbejde   skal   denne   udbedres   på   Radius   regning) 
Tvsignal   :   John   Tager   kontakt   til   parknet   og   hører   om   fejlen   er   hos   dem.   Dong   er 
blevet   til   radius. 

 
3) Ansøgning   om   låge/port   ved   indkørsel   til   parcel   nr   170.   Ansøgning   om   opstilling   af 

container   på   Birkealle   nr.   171.1)              Låge/port   170   :   Bestyrelsen   undersøger   hvad 
målene   må   være   til   en   låge,   lågerne   må   ikke   fremstå   som   plankeværk   ifølge 
lokalplanen.   Container   171,   de   får   lov   til   at   fælde   det   birketræ   der   er   udfra   deres   hus, 
stiller   containeren   der   og   171   planter   et   nyt   træ   efterfølgende. 

  
4) Fordelingsregnskab   fra   sommerfesten   Birkevang/Rosenvang.   M eĥe   fordeler   regnskabet 

som   a├alt,   således   at   Rosenvang   for   nogle   penge   retur. 
 

5) Vedligeholdelse   af   fortove   beskæring   af   træer   til   Mørkhøjvej.   Der   skal   være   fri   passage 
på   hele   fortovet   langs   Mørkhøjvej   af   hensyn   til   fodgængerne.   Vores   snemænd   kan 
desuden   ikke   rydde   for   sne   hvis   ikke   træerne   holdes   i   en   vis   højde   da   lygte   og 
sidespejle   beskadiges.   Opslag   på   hjemmeside   samt   FB   samt   til   enkelte   med   træer   der 
skal   beskæres.B eth   skriver   ĕl   Lone   Granum,   hvis   de   ikke   er   på   maillisten. 

 
6)    Udestående:   a)   vejbelysning,   intet   nyt.   b)navnesag,   Dorte   rykker   igen,   igen.   c)   Besked 

fra   bestyrelsen   til   birkevængere   uden   adgang   til   PC   I   forbindelse   med   lukning   af   vand   i 
oktober   måned   var   der   birkevængere   der   ikke   blev   informeret.   Dette   er   løst   ved   at   en 
gruppe   birkevængere   har   påtaget   sig   opgaven   at   uddele   til   postkassen.   Bestyrelsen 
giver   besked   til   en   kontaktperson   (Lone   nr   162)   når   aktuelt.   d)   personsager   fra   sidst,   er 
løst/håndteret.   e)Vejbreddeudvalgsrunde   er   gennemført.   I   forbindelse   med 
asfaltarbejde   skal   Nøddegangen   nord/øst   genetableres   i   passende   bredde,   dvs.   at 
rabatten   skal   ryddes.c)   Velkomstmøde   med   købere   af   nr.   36   inden   1.   december.   d) 
Dato   for   oprydning   af   arkivskab,   en   lørdag/søndag   i   november.   evt:   a)   sag   om   1)                    D) 
oprydning   af   arkivskab   26.11   kl.   11   Inger   og   Dorte   deltager. 

  
                        7)            Julefrokost   bestyrelse   samt   ansatte .    Julefrokost   mandag   den   5.12   hos   Dorte   kl   18 



Grantræ   købes   udenfor   fælleshus,   birkevang   og   fælleshuset   deler   regningen. 
  
Vi   skal   huske   til   næste   gang:   ændring   af   beløb      overdragelse   ved   andelsbevis 
 


